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Ordfører,	
For	ca	et	år	siden	stod	jeg	på	denne	talerstolen	og	stilte	ordføreren	to	spørsmål	om	
bruken	av	fluorider	i	skismøring.	Svaret	jeg	fikk	var	”Rådmannen	følger	med	i	nasjonale	
myndigheters	arbeid	på	dette	feltet.”		
	
Etter	å	ha	blitt	latterliggjort	av	både	statsråder	og	stortingsrepresentanter	i	media	og	på	
sosiale	medier	har	nå	pipa	fått	en	helt	annen	lyd.		
	
Budstikka	publiserte	den	7.	Januar	en	artikkel	hvor	en	tre-barns	mor	fra	Nesøya	påstod	at	
det	var	fluor	i	skismøring	som	var	skyld	i	kreftdiagnosen	med	tragisk	dødelig	utgang.		
Som	en	konsekvens	av	dette	oppslaget	har	det	skjedd	mye.	Eksempelvis	har	statsråd	Bent	
Høye	på	spørsmål	i	januar	i	Stortinget	sagt	at	han	skal	jobbe	for	forbud	mot	fluor	i	
skismøring.	SWIX-sjefen	ønsker	PFOA-forbud,	Miljødirektoratet	og	Folkehelseinstituttet	
advarer	mot	helseskadelig	skismøring,	Asker	SK	og	Holmen	IF	Langrenn	vil	innføre	”Ja	til	
skirenn	uten	helseskadelig	fluor”.		
	
Derfor	ønsker	vi	i	MDG	at	Bærum	ikke	lenger	skal	vente	på	nasjonale	myndigheter	til	å	ta	
grep,	uten	bli	første	kommune	i	landet	som	sier:	”Ja	til	skirenn	uten	helseskadelig	fluor”	
	
Derfor	foreslår	MDG:	

1. Bærum	kommune	anbefaler	at	alle	skirenn	som	arrangeres	i	kommunen	for	
deltakere	under	18	år	skal	gjennomføres	uten	helseskadelig	fluor	

2. Bærum	kommune	gjennomfører,	sammen	med	Bærum	Idrettsråd	og	andre	
relevante	organisasjoner,	en	kampanje	i	de	idrettslagene	det	gjelder	for	å	opplyse	
om	virkningene	ved	bruk	av	skismøring	med	fluor.		

	


